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Vragen van de leden Van Klaveren en Bontes (beiden Groep Bontes/Van 
Klaveren) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie en de Minister van 
Buitenlandse Zaken over het bericht dat meer dan een half miljoen illegalen 
Europa zijn binnengekomen (ingezonden 6 oktober 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Ruim 600.000 mensen illegaal de grens 
over»?1 

Vraag 2
Deelt u de zorgen betreffende de enorme hoeveelheid illegale immigranten 
dat Europa binnenkomt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
In hoeverre kunt u aangeven wat de verhouding legale en illegale immigran-
ten is dat afgelopen jaar Europa is binnengekomen? 

Vraag 4
Hoeveel van de meer dan 600.000 illegalen die Europa zijn binnengekomen 
komen naar ons land of zijn hier reeds gearriveerd? 

Vraag 5
Welke maatregelen bent u voornemens te treffen teneinde de komst van de 
honderdduizenden immigranten naar Europa, en specifiek ons land, te 
voorkomen? 

Vraag 6
Ziet u inmiddels in dat enkel opvang in de regio het enige antwoord is op de 
huidige asielcrisis? Zo nee, waarom niet?

1 Algemeen Dagblad, 4 oktober 2015
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